



Notulen van de plenaire vergadering van de Centrale Studentenraad [15 januari 2014]

Aanwezig: Sam Quax, Cathelijne Kroon, Jessica Endert, Bart Mulders, Izi Hitimana, Soroosh Nassiri Nezhad, Kyah Smaal, Tariq Sewbaransingh, Kipras Sederevicius, Gaby Lunansky, Vera de Weerdt, Jesse Schreurs, Anne Louise Schotel

Gast: Jaco van der Veen (technisch voorzitter OV), Emma Boumans (FSR FNWI)

Afwezig: Farah Meeuse Slahouaoui

Voorzitter: Sam Quax

Notulist: Irma Peters

Agenda

Opening

1. Post
2. Vaststellen notulen
3. Mededelingen, afgevaardigden en DB
4. Update commissies
5. Vaststellen agenda
6. Artikel24-verleg
7. Nieuwjaarsborrel
8. Evaluatieweekend
9. Verkiezingen
10. Instellingscollegegeld
11. GV-notulen
12. Karen Maex
13. CSR & FSR-FNWI
14. CSR in de media
15. Wvttk
16. Rondvraag en sluiting

Opening

- 1 Sam opent de vergadering om 11.02

1. Post

- 2 Irma behandelt de postlijst.

2. Vaststellen notulen

- 3 De notulen worden zonder grote wijzigingen vastgesteld.

3. Mededelingen, afgevaardigden en DB

4 DB Sam heeft vorige week meerdere mensen gesproken over AFS. Het lijkt erop dat Louise
5 niet zo goed de volgende stap weet. De anderen (Karel Jan en Bart Broers) zijn vooral boos op
6 de FSR, omdat zij de suggestie wekten dat zij niet open stonden voor gesprekken. Gister heeft
7 Sam nog apart met Kareljan gesproken en daar waren geen verrassingen. Kareljan benadrukte
8 dat hij het liefst zou zien dat wij een opdracht geven die neerkomt op een voortzetting van AFS
9 of een andere vorm. De vraag 'hoe dan' beantwoordde hij met 'vertel waarom je het hebt
10 afgewezen en hoe die zorgpunten bij je zou kunnen worden weggenomen'. Verder heeft Sam
11 geprobeerd het beeld van de FSR wat positiever te maken, en benadrukt dat een eventueel
12 nieuw plan van tevoren met studenten zou moeten worden besproken. Ondertussen is er ook
13 hard gewerkt aan de GV brief. De conceptversie is vandaag af. De brief willen we uiteindelijk
14 ook laten lezen aan de RvA en Jaco. Ook zijn er weer vorderingen omtrent de advocaat. Hier is
15 een vergaderstuk over geschreven en wordt straks behandeld. Ook gaan we in de PV kijken
16 naar de samenwerking tussen de FSR en CSR voor de aankomende periode. Tot slot is er een
17 informeel diner gepland volgende week woensdag 22 januari met Louise Gunning en gaan we
18 vandaag besluiten over wie er mee gaan. Verder is er dinsdag een gesprek geweest bij de USR
19 VU over medezeggenschap. We hebben het voornamelijk over onze invulling van ons
20 medezeggenschapssysteem gehad en we hebben een update over AFS gegeven. Ook zal het
21 evaluatieweekend verder gepland worden en is Cathelijne bezig met het schrijven van een
22 document voor de uitslag van de inwerk enquête.

24 Afgevaardigden

25
26 AMC Wij hebben vorige week een OWI-MI vergadering gehad. Hierin hebben wij gesproken
27 over de te korte openingstijden van het lokaal dat MIK-studenten nodig hebben voor hun
28 opdrachten, wegens de software op deze computers. Hier gaat het bestuur achteraan. Verder
29 hebben wij klachten binnengekregen van MIK-studenten dat zij antwoorden van tentamens op
30 BB willen, dit staat namelijk in hun OER. Het bestuur gaf eerst redenen waarom zij dit niet
31 wilden doen, maar wij hadden een convenant dat door het bestuur is getekend waarin staat dat
32 zij in ruil voor een verminderde hertentamenkans de antwoorden op BB moeten zetten. Zij
33 hebben aangegeven nu met coördinatoren te gaan praten om ervoor te zorgen dat deze
34 antwoorden op BB komen. Wij versturen een adviesbrief over de aangepaste honoursregeling.
35 De honoursregeling is heel netjes, op wat kleine onduidelijkheden na. Wij hebben het gehad
36 over de nieuwe lay-out van het artsdiploma. Wij hebben het gehad over het willen verplicht
37 stellen van coach the co: een cursus die arts-assistenten leert hoe zij co-assistenten moeten
38 begeleiden en ondersteunen. Sam heeft het ISO onderzoek naar Vera gestuurd en geeft door dat
39 het ISO heeft gevraagd naar de kosten voor het nakijken van tentamens. Vera zal hier antwoord
40 op geven, mogelijk komt er volgende week een update over de VUmc en AMC samenwerking.
41 Vera weet hier nu weinig van. Morgen gaat het DB van de FSR met de vicedecaan praten over de
42 alliantie. Ook zijn er informatiebijeenkomsten, de laatste hiervan werd afgelast, verder gaat het
43 weinig over onderwijs.

44
45 FGw Rustige doch productieve week gehad. Er zitten een heel aantal adviezen aan te
46 komen, over intake & matching, BSA, begroting en informatievoorziening naar studenten. We
47 zijn ook bezig om het klokhuis van de geesteswetenschappen te financieren en de vraag of we
48 weer 'het beste idee van de FGw' willen organiseren. Verder same old, same old, muurkrant
49 hangt, website heeft stukjes, loopt allemaal gesmeerd.

50
51 FdR -

52
53 FEB Last week we sent our first OER suggestions and adjustments. FSR FEB is going to
54 organize a think tank about what students are missing in their education at the moment. One of
55 our council members Jessica is leaving for exchange, therefore, from next week Sander will
56 substitute her and join FSR FEB. We are monitoring the conditions during the renovation
57 period, this will be discussed in the upcoming PV. We are also going through the old OV action



58 points and making sure they are implemented. Last week FSR FEB accepted new rules of order.
59 Also our first trial period for student feedback groups has ended, we are going to evaluate it and
60 decide whether we would focus on implementing the student feedback groups on a larger scale
61 at the faculty.

62

63 FNWI Volgende week hebben we ons eerste Bestuurlijk Overleg met Karen Maex. Deze week
64 zijn we voornamelijk bezig met de voorbereiding daarvan. We bespreken tijdens dit overleg
65 eventueel het halfjaarverslag van de faculteit. Daarnaast bespreken we ons advies over
66 facultaire honoursrichtlijnen en stellen we vragen over de BSA-adviesaanvraag die we binnen
67 hebben gekregen. Verder hebben we het directieteam verzocht om een stuk aan te leveren over
68 de stand van zaken omtrent AFS, we hopen een update te krijgen van hoe de plannen voor de
69 toekomst ervoor staan. We zijn nog steeds bezig met het afhandelen van de errata op de OER en
70 dan vooral het gedeelte over AKT's en de selectieprocedure van studenten voor de betreffende
71 masters, maar als het goed is ronden we dat deze week wel eindelijk af. De AKT's worden
72 ingevoerd om de instroom bij de masters in het levenswetenschappendomein te beperken en
73 zijn dus eigenlijk een 'symptoombestrijdende' oplossing van een groter probleem, namelijk een
74 groot capaciteitstekort. We gaan waarschijnlijk een ongevraagd advies sturen over dit
75 capaciteitstekort. Ten slotte worden de werkafspraken geüpdatet en beginnen we met het
76 voorbereiden van het inwerktraject. Emma vult aan dat de reactietermijn op de benoeming van
77 de decaan vandaag afloopt. Zij willen een brief sturen en het College uitnodigen voor een
78 gesprek.

79 FMG De FSR FMG is weer druk bezig met een aantal dossiers. Na het versturen van ons BSA
80 advies, willen we nu ook een ongevraagd advies sturen over de BSA brieven die studenten
81 ontvangen gedurende het jaar. Deze brieven geven aan of je wel/niet op de goede lijn ligt, en
82 naar ons idee kan er een hoop verbeterd worden aan die brieven. Verder zijn we nog bezig met
83 Webcolleges, we hebben nu aan OC's en SV's gevraagd hoe zij hierover denken en proberen
84 hierover met zoveel mogelijk studenten te praten. Verder is er weer een Huisvestingsoverleg
85 geweest tussen de FSR FEB, FSR FdR, CSR, ASVA en FSR FMG. UvA Matching wordt nu ook
86 opgepakt door het DB, daar is onder andere bij het OWI overleg over gesproken. We mogen de
87 programmeringen van UvA Matching van elke opleiding waarschijnlijk inzien, dus daar kunnen
88 we dan wellicht ook nog advies over geven. Verder gaan ook wij een evaluatiedag houden in
89 februari. De OERen gaan binnenkort beginnen, en daarom gaan we vanavond besluiten of we
90 wel of niet geld zullen uitgeven aan een OER masterclass training. Tot slot zal waarschijnlijk
91 volgende week dinsdag 21 januari een FMG Nieuwjaarsborrel plaatsvinden, we hopen dat de
92 decaan ook kan komen want we willen hem de kerstwensen voor de faculteit van de studenten
93 uitreiken die zij tijdens onze kerstactie hebben opgeschreven.

94 ISO

95

96 Algemeen Jesse en Irma zullen de vergadering eerder moeten verlaten. Cathelijne roept
97 de raadsleden op om de notulen goed te blijven doorlezen. Gaby heeft een google-drive
98 contactenlijst gemaakt van alle medezeggenschappers. Zij vraagt de raadsleden om hun
99 gegevens te controleren. Mocht er bezwaar zijn tegen het delen van gegevens dan kan dit aan
100 Gaby gestuurd worden.

101

102 **140115-01 Raadsleden controleren hun gegevens op de google-drive en geven het**
103 **bij Gaby aan indien zij tegen het delen van gegevens zijn met andere**
104 **medezeggenschapsraden.**

4. Update commissies

105 O&F Vanmiddag is de denktank profileringsfonds, Alex verwacht een hoge opkomst (het
106 gaat immers over beurzen). Helaas kunnen er maar een beperkt aantal CSR leden mee, Tariq
107 bepaald wie. Op de aansluitende Nieuwjaarsborrel is wel iedereen welkom. Jesse en Tariq
108 hebben gister op het Maagdenhuis gesproken met JZ en het centraal stembureau over het
109 kiesreglement. Op wat kleine puntjes die nog moeten worden uitgewerkt na zijn we het eens.

110 We kunnen zeer binnenkort een instemmingsverzoek verwachten. We hebben van de FSR FNWI
111 een lijst met vragen over aanbodgericht diplomeren ontvangen. We gaan die vragen verwerken
112 in het advies dat Cathelijne en Izi deze week schrijven. Tariq werkt aan een nieuw advies over
113 harmonisatie vakaanmeldingen. De vorige raad heeft geadviseerd de piekbelasting van SIS te
114 verlichten door van 'first-come-first-serve' over te stappen naar een lotingsysteem. Als het goed
115 is, is het piekbelastingprobleem inmiddels verholpen, terwijl een lotingsysteem technisch heel
116 ingewikkeld blijkt te zijn. Het advies van de vorige raad is daardoor irrelevant geworden. O&F
117 wil 'first-come-first-serve' behouden, en inschrijfdata tussen faculteiten wel gelijk trekken. Tariq
118 geeft uitleg aan de problemen die de oude raad had met 'first-come'. Het alternatief kost echter
119 te veel geld. Daarom is er gekozen om de aanmeldmomenten te harmoniseren en mogelijk komt
120 er in de toekomst een lotingsysteem. Momenteel zit de Galop-groep nog in fase een, wat
121 harmonisatie is. Andere ingewikkelde eisen bijvoorbeeld per werkgroep, komen in volgende
122 fases. Jessica vraagt naar de piekbelasting na harmonisatie. Volgens Tariq is dit geen probleem,
123 de bachelor en master momenten worden wel gescheiden en er komt een stresstest.

125 O&O De laatste update is weer even geleden. De commissie heeft afgelopen CV een
126 inventarisatie gedaan van alle lopende dossiers en de stand van zaken omtrent deze dossiers.
127 Naast een uitgebreide dossierupdate, zijn er drie nieuwe dossiers gestart. De eerste twee
128 betreffen een standpuntbepaling rondom de onderwerpen MOOC's en Digitaal Toetsen. Het
129 derde dossier betreft Harmonisatie, waarbij er een standpunt wordt bepaald rondom
130 harmonisatie van bijvoorbeeld documenten tussen UvA en VU. De drie dossiers zullen allen op
131 korte termijn uitgevoerd gaan worden.

133 V&C Binnen de commissie V&C is een vliegende start gemaakt met het dossier
134 verkiezingen. Alle deelonderwerpen zijn verdeeld en Tariq heeft een hele strakke planning
135 gemaakt. Deze week liggen de begroting en het projectplan van verkiezingen besluitvormend op
136 de PV. Verder is een start gemaakt met het organiseren van de gezamenlijke studentenraad
137 Nieuwjaarsborrel met de FSR'en, ook dit zal vandaag op de PV besluitvormend besproken
138 worden. Vorige week is de docent van het jaar prijs uitgereikt op de Dies, hier is veel positieve
139 feedback op geweest en het evenement was een groot succes. Er rest nu alleen nog een
140 evaluatie van docent van het jaar. Deze week zal er gekeken worden naar de mogelijkheden om
141 meer 'statische' informatie over de raad op de website te plaatsen. Verder zal er ook een start
142 worden gemaakt met het dossier UB-nacht en zal er gekeken worden naar de eerstvolgende
143 mogelijkheid om een lunch met de rector te organiseren. Er zal vandaag ook weer een PR-
144 overleg zijn met de FSR'en. Tenslotte is deze week het mediaschema ook weer ingevuld en up to
145 date dus op vriendelijk verzoek van de commissie V&C communiceer, communiceer,
146 communiceer! Jessica vraagt Sam om een stuk over AFS op de website te zetten. Hij belooft dit
147 vandaag te doen.

5. Vaststellen agenda

148 Gaby wil graag over de GV-notulen spreken. Deze komt na het instellingscollegegeld op de
149 agenda.

6. Artikel24-verleg

150 Met Jaco wordt het artikel24-overleg voorbereidt. De agenda, notulen en actielijst worden
151 doorgenomen en er wordt een tijdindicatie per onderwerp afgesproken.

7. Nieuwjaarsborrel

152 Anne Louise heeft contact gezocht met de FSREN voor de organisatie van de Nieuwjaarsborrel.
153 Zij zullen allen 50euro besteden aan de borrel en de CSR 100. Bart vraagt of er ook speeches
154 gaan worden gehouden. Dat lijkt Anne Louise een goed idee. Cathelijne vraagt of er naast de
155 medezeggenschapsmensen andere genodigden zijn. Dat is niet het geval. Irma stelt voor dat
156 Anne Louise nog met haar en Jessica gaat zitten om het collecteren van de bijdragen door te
157 spreken. Dat zullen zij snel doen.

158 **140115-01 De CSR besluit unaniem om een bedrag van 100euro uit te geven aan de**



Nieuwjaarsborrel.

8. Evaluatieweekend

161 Helaas kan de raad niet bij Vera logeren. Er zullen drie leden niet mee gaan. Na berekening
162 komt het erop neer dat de kosten 300euro hoger liggen. Bart stelt voor om nog een keer aan zijn
163 ouders te vragen of zij er dat weekend niet zijn.

164 Er wordt gevraagd of een eigen bijdrage van 30euro goed wordt gevonden. Gaby
165 vraagt of de bijdrage lager wordt indien er bij Bart wordt gelogeerd. Vera vraagt waar de
166 verhoging vandaan komt. Dit komt door de twee nachten die de raad dan weg kan blijven. Vera
167 vindt het bedrag vrij veel. Cathelijne heeft de kosten van het Bart-weekend als peiling genomen
168 voor deze begroting. Izi heeft er bezwaar tegen dat de eigen bijdrage lager kan uitvallen. Hij ziet
169 liever dat het CSR budget dan minder wordt aangesproken. Bart stelt voor om drankkosten bij
170 de eigen bijdrage te doen. De drankkosten worden van de begroting gehaald en van de eigen
171 bijdrage. Deze valt nu uit op 20euro per persoon. Jessica benoemd de reiskosten, waardoor zij
172 tegen een hoge eigen bijdrage is. Vera noemt meerdere redenen op die haar op kosten jagen
173 tijdens het weekend. Gaby stelt voor om nu bij 20euro te blijven. Indien de kosten lager
174 uitvallen dan wordt dit van het CSR-bedrag afgehaald. Tariq geeft aan dat het College ook op
175 retraite is geweest op 1 januari. Hier is ook veel geld aan uitgegeven, vandaar dat hij van
176 mening is dat er ook wat geld aan het weekend kan worden gependend op kosten van de UvA.
177

178 **1401015-02 De CSR besluit na stemming om 500 euro uit te geven uit het CSR-budget**
179 **aan het evaluatieweekend, indien de kosten hoger uitvallen wordt dit**
180 **gedragen door de CSR-leden.**

9. Verkiezingen

181 Tariq presenteert zijn projectplan voor de studentenraadsverkiezingen. Het grootste verschil is
182 dat V&C twee campagnemomenten wil houden. Dit zijn de verkiezingsweek en een campagne
183 voor kandidaatstelling. Hierdoor wordt de raad zichtbaarder, het nadeel is dat het extra werk
184 vraagt. De commissie zelf is voor. Tariq geeft aan dat de raadsleden niet zal worden gevraagd
185 om ergens te flyeren, maar dat het media betreft en posters. Tijdens de verkiezingsweek regelt
186 de CSR de begeleiding van partijen, maar zijn het weer de partijen die flyeren.

187 Er is ook een nieuw element: het organiseren van ene medezeggenschapssimulatie om
188 geïnteresseerden een kijkje in de keuken te geven. Nu gaat het niet om de invulling, maar of de
189 raad hiermee akkoord gaat. Het betreft nu een grote kostenpost binnen de begroting. De
190 commissie was dat het, het proberen waard is. Bart vraagt of het idee niet hoogdrempelig is. Dat
191 kan, maar Tariq verwacht dat met de hulp van verenigingen het een leuk project kan worden.

192 De begroting staat op de organisatie van de CSR en de juridische macht van het
193 centraal stembureau. Bureau communicatie helpt hen hierbij en heeft 10.000euro voor de raad
194 beschikbaar gesteld. Tariq geeft uitleg aan de begroting ten opzichte van vorig jaar.
195

196 **140115-03 De CSR besluit unaniem om de studentenraadverkiezingen te**
197 **organiseren zoals beschreven in het Projectplan SR Verkiezingen '14.**

198 **140115-04 De CSR besluit unaniem om de commissie voorlichting &**
199 **communicatie het mandaat te geven zoals begroot in het Projectplan SR**
200 **Verkiezingen '14.**

10. Instellingscollegegeld

201 Miek Krol heeft voorgesteld om het instellingscollegegeld voor tweede studies en buitenlandse
202 studenten voor dit jaar weer vast te stellen in overeenkomst met de tarieven van vorig jaar. Ook
203 wil zij een werkgroep oprichten om de tarieven te bespreken. De vraag is of de raad de tarieven
204 ongewijzigd zal laten en of de raad moet deelnemen aan de groep. De raad is het over het
205 algemeen mee eens en wacht de adviesaanvraag af. De commissie ziet voordeel in het
206 deelnemen aan de werkgroep. Bart vraagt zich af of de werkgroep het tarief aan de hand van
207 een rekenmodule wel qua opbouw kan berekenen, terwijl men dat nu niet kan. Er zullen vooral
208 schattingen worden gemaakt, legt Izi uit. Kyah wil graag dat de CSR deelneemt aan de
209 werkgroep, indien de raad het niet eens is met de koers van de raad, dan kan hij dat al in ene

210 vroeg stadium aangeven. Tariq geeft aan dat er een zwaargewicht in de werkgroep moet zitten.
211 Dit zou op dossierverdeling Izi zijn. Gaby vraagt of er geheimhouding aan de
212 werkgroepdeelname kleeft. Sam stelde voor dit van de werkgroep afspraken af te laten hangen.
213 Kyah benoemt dat het belangrijk is om transparantie te noemen in de werkgroep van het
214 instellingscollegegeld. Tariq vindt het belangrijk dat we afspraken van te voren maken waar we
215 in de werkgroep aan gaan houden, zoals een agenda, technisch voorzitter etc.

216

217 **140115-02 Izi laat aan Miek Krol weten dat de CSR bij de werkgroep**
218 **Instellingscollegegeld wil aansluiten.**

219

220 *13.12 Irma verlaat de vergadering, Cathelijne neemt de notulen over tot agendapunt 12. Karen*
221 *Maex.*

11. GV-notulen

222 Gaby las de GV notulen door en het kwam in haar op dat de GV notulen van goede kwaliteit zijn.
223 We kunnen er voor kiezen om vooral het stuk waar Louise Gunning van de vergadering
224 wegging, deze uitgebreider te notuleren. Ook de stemverklaringen zijn op sommige punten
225 ingekort. Gaby mist op sommige punten de nuances in de stemverklaringen door de
226 samenvatting. Het lijkt haar goed als de GV notulen meer een transcript gaan worden van de GV.
227 Bart vindt dit een goed idee, we mogen alleen geen dingen opnemen die niet in de
228 stemverklaring zijn gezegd. Gaby stelt ook voor om Jette te bellen en te benoemen dat met oog
229 op een geschil deze notulen uitgebreider worden. Het voorstel is om ieder zijn eigen
230 stemverklaring doorneemt en dit naar Jette stuurt. Over het stuk van de discussie na Louise
231 Gunning kunnen we een verantwoordelijke aanwijzen die de band naloopt op deze discussie.
232 Gaby neemt dit op zich.

233

234 **140115-03 Gaby neemt de band door van de GV notulen en voegt het stuk toe over**
235 **de discussie nadat Louise Gunning de GV verliet.**

236 **140115-04 Alle CSR leden nemen hun stemverklaring door voor 17 januari en**
237 **sturen de mogelijke verbeteringen door aan Jette van de COR.**

12. Karen Maex

238 Sam vult aan dat de advocaat zojuist belde. Hij vond het AFS besluit ook relevant, vandaar dat
239 Sam hem ook heeft ingelicht over de brief die de GV gaat sturen. Dit betekent dat er meer werk
240 is waarvan de GV 1/3 van de kosten zal dragen, dat een totaal van 600euro maakt excl. BTW.

241 Er wordt gevraagd welke vervolgstappen de raad wenselijk vindt na het juridisch
242 advies. Het hangt natuurlijk erg van het advies af. Tariq ziet twee paden: het besluit aanvechten
243 bij de rechter of dit via de geschillencommissie spelen. Cathelijne vraagt Emma naar de stand
244 van zaken. Emma vertelt dat zij het aanvullend recht van de faculteit erbij hebben gehaald en
245 vraagt of het handig is om zaken te bundelen en bij de advocaat aan te leveren. Tariq heeft net
246 het faculteitsreglement doorgenomen. De aanstelling van een decaan is geen wijziging in het
247 directieteam. Emma noemt de bedrijfsuitvoeringstaken, die door drie leden mogen worden
248 uitgevoerd. Zij is van mening dat de decaan hier ook bij hoort. Sam vertelt dat het advies die de
249 GV krijgt is toegespitst op de bevoegdheden van de GV. Het wordt naar het College gebracht na
250 bespreking met de GV en de facultaire medezeggenschap. Ook is er nu nog geen geschil. Emma
251 laat weten dat de FSR vandaag de brieven gaat versturen en zij vraagt of iemand deze nog wil
252 nalezen. Een aantal raadsleden meldt zich aan.

13. CSR & FSR-FNWI

253 Op de vorige pv kwam de FSR kort aan bod. De AFS is een lopend project, ook voor de FNWI.
254 Kyah noemt drie punten die moeten worden besproken: benoeming van de decaan, hoe nu
255 verder en een borrel. Sam vraagt of er bezwaren zijn tegen de aanwezigheid van Emma en de
256 openbaarheid van de stukken. Daar is geen bezwaar tegen.

257 Over het eerste punt geeft Kyah aan dat de FSR niet per se een geschil wil, maar dat
258 deze wel in gesprek wil met het College. Mogelijk kan er een tussenweg gevonden worden voor
259 haar aanstelling aan drie faculteiten. Hier komen het juridisch advies en het vervolg met de FSR



260 bij kijken. Jessica is van mening dat het advies eerst afgewacht moet worden. De positie van de
261 raad moet zo sterk mogelijk gemaakt worden, samenwerking met de FSR is hierbij van groot
262 belang. Cathelijne vraagt of een contactpersoon tussen de raden kan worden aangewezen. Bij de
263 CSR zijn dit Sam en Izi en binnen de FSR de commissie onderwijs en organisatie en het DB. De
264 taakgroepen zullen een bijeenkomst hebben. Tariq is van mening dat samenwerking ook kan
265 indien er geen geschil wordt gestart. Bart laat weten dat het opstellen van GV brieven al veel tijd
266 vergt. Indien ook de FSR zich hiermee inlaat, zal dit nog meer tijd kosten. Cathelijne vraagt
267 hoeveel contact er is met de OR en de decaan. Met de OR is er snel weer een bijeenkomst, er is
268 een keer een brief over de decaan gestuurd.

269 De volgende vraag is of en hoe er met de FSR in gesprek moet worden gegaan over de
270 aanstelling van de decaan. Kyah vertelt dat het College nog niet over de vervolgstappen heeft
271 bericht. Zij stelt voor veel contact te houden met de FSR, mogelijk door een GSR te houden per
272 twee weken. Het voorstel is om tijdens de GSR een agenda op te stellen en een technisch
273 voorzitter aan te wijzen. Bart vraagt zich af of bijeen komen nut heeft. Het hangt er ook vanaf
274 hoe het vervolgtraject verloopt. Gaby wil conflicten vermijden met de FSR en graag bijeen
275 komen. Echter hoeft niet iedereen er elke keer bij zijn. Jessica is het hiermee eens. Sam wil naast
276 samenwerking met de FSR, ook de andere betrokken partijen een keer rond de tafel hebben.
277 Kyah is van mening dat naast de prominente tegenpartijen, ook alle andere partijen gehoord
278 moeten worden. Gaby lijkt het beter om deze gesprekken aan de FSR over te laten. Zij zijn al
279 gesprekken aan het inplannen. Het toelaten van een CSR-lid tot deze gesprekken, lijkt Emma
280 geen goed idee. Dit om polarisatie tegen te gaan. Jessica lijkt dit om de informatiedoorvoer goed
281 te laten verlopen, juist een toevoeging. Tariq verwijst naar de ANIMO-bijeenkomsten en wil nu
282 weer onderscheidt maken tussen CSR en FSR zaken en de grotere academische wereld en
283 studieverenigingen op de FNWI. ANIMO schijnt al een bijeenkomst te hebben gehouden. Hier
284 zijn de medezeggenschapsraden buiten gehouden. Bert wil zich als CSR aftrekken van de
285 studieverenigingen en hen aan de FSR overlaten. Gaby is van mening dat door de grootte van
286 het dossier, de mening van verenigingen ook van belang is. De taken zijn namelijk zeer
287 gelijkwaardig tussen de FSR en CSR. Cathelijne verwacht dat de CSR toch vragen gaat krijgen
288 over partijen op de FNWI, vandaag dat informatie over hen ook van belang is voor de raad. Bart
289 zou bij het ontvangen van een dergelijke vraag, het College doorverwijzen naar die partijen.
290 Emma ziet enkel heil in een samenwerking indien er vertrouwen is en er duidelijke afspraken
291 zijn. Zij stelt voor dat dit op een volgend GSR geagendeerd wordt. Tariq heeft verzocht bij het
292 BVO te zijn. Er wordt een vrijwillige bijeenkomst met een technisch voorzitter en het ter plekke
293 opstellen van een agenda voorgesteld. Agendapunten kunnen van te voren aangegeven worden.
294 De raad is het ermee eens en Kyah zal het voorstel bij haar FSR neerleggen.

295 Er wordt gevraagd wanneer er een borrel met de FSR FNWI kan worden gehouden.
296 Een aantal data passeren de revue. Bart stelt voor om een nieuw data buiten de pv te kiezen.
297 Het wordt in ieder geval een donderdagavond.

298

299 *12.53 Jesse verlaat de vergadering.*

300

300 *12.58 Emma verlaat de vergadering.*

301

302 **140115-05 De taakgroep GSR zal een meeting hebben en de toekomstige**
303 **samenwerking / taakverdeling agenderen.**

304 **140115-06 Kyah zoekt naar een borreldatum voor de FSR FNWI en de CSR.**

14. CSR in de media

305 Er is een stuk verschenen in de Folia over AFS. Sam en Emma zijn nog niet begonnen aan het
306 opiniestuk. Het KSA artikel wordt vandaag door Sam verzonden.

15. Wvttk

307 Er wordt gevraagd wie er mee gaan on formeel bij te praten met Louise Gunning. Er wordt
308 besloten dat: Sam, Jessica, Tariq, Kyah, Gaby en Bart naar het diner gaan op 22 januari om
309 17.30.

310

311 **140115-07 De onderwerpen voor bespreking tijdens het diner met Louise Gunning**

312

worden geagendeerd op de PV van 140122.

16. Rondvraag en sluiting

313

314

315

316

317

318

Tariq vraagt wie er aansluiten bij de denktank. En er is naderhand een besturenborrel waar iedereen van de CSR welkom is. Jessica Kyah en Vera sluiten zich nog aan. Tariq en Izi staan voor volgende week op de taartlijst.

Sam sluit de vergadering om 13.26.

Besluiten

319

320

321

322

323

324

325

326

327

- 140108-02 De CSR besluit na stemming om een bedrag van 150 euro beschikbaar te stellen voor het organiseren van een profileringsfondsdentkank en een aansluitende borrel.
- 140115-01 De CSR besluit unaniem om een bedrag van 100euro uit te geven aan de Nieuwjaarsborrel.
- 140115-02 De CSR besluit na stemming om 500 euro uit te geven uit het CSR-budget aan het evaluatieweekend, indien de kosten hoger uitvallen wordt dit gedragen door de CSR-leden.
- 140115-03 De CSR besluit unaniem om de studentenraadverkiezingen te organiseren zoals beschreven in het Projectplan SR Verkiezingen '14.
- 140115-04 De CSR besluit unaniem om de commissie voorlichting & communicatie het mandaat te geven zoals begroot in het Projectplan SR Verkiezingen '14.

Actielijst

328

329

330

331

332

333

334

335

336

337

338

339

340

341

- 131218-05 Farah stuurt de presentatie huisvesting binnenstad aan de raadsleden.
- 140115-01 Raadsleden controleren hun gegevens op de google-drive en geven het bij Gaby aan indien zij tegen het delen van gegevens zijn met andere medezeggenschapsraden.
- 140115-02 Izi laat aan Miek Krol weten dat de CSR bij de werkgroep Instellingscollegegeld wil aansluiten.
- 140115-03 Gaby neemt de band door van de GV notulen en voegt het stuk toe over de discussie nadat Louise Gunning de GV verliet.
- 140115-04 Alle CSR leden nemen hun stemverklaring door voor 17 januari en sturen de mogelijke verbeteringen door aan Jette van de COR.
- 140115-05 De taakgroep GSR zal een meeting hebben en de toekomstige samenwerking / taakverdeling agenderen.
- 140115-06 Kyah zoekt naar een borreldatum voor de FSR FNWI en de CSR.
- 140115-07 De onderwerpen voor bespreking tijdens het diner met Louise Gunning worden geagendeerd op de PV van 140122.

Promemori

342

343

344

345

346

347

348

349

350

351

352

353

354

355

356

357

358

359

360

361

362

363

364

- 120905-02 Raadsleden leveren input voor de wc-krant aan Vera, voor de website aan Kyah en voor twitter aan Sam.
- 121024-02 De raad leest het pandreglement van CREA door en doet zijn uiterste best om zich aan de regels te houden.
- 121205-02 De CSR besluit unaniem om het HR aan te nemen en zich hieraan te houden.
- 130306-01 De CSR besluit unaniem om zich in te zetten om goede vergaderstukken te schrijven waarin alle relevante informatie op een gestructureerde manier wordt weergegeven.
- 130417-02 De raadsleden houden het uitnodigingenoverzicht voor CoBo's bij op de google-drive.
- 130508-01 De CSR besluit unaniem om meer aandacht te besteden aan het verspreiden van informatie via sociale media en specifiek facebook, waaronder begrepen in ieder geval de adviezen. Informatie wordt voor derden begrijpelijk geschreven. Op de nieuwe website wordt het gemakkelijker gemaakt informatie apart te weblinken.
- 130828-01 Raadsleden sturen agendaonderwerpen voor de pv door aan hun commissievoorzitter voordat de DB-vergadering plaatsvindt.
- 130828-02 De raadsleden gebruiken bij binnenkomst en weggaan bij CREA het aan- en afwezigensbord.
- 130904-03 Raadsleden geven afwezigheidsberichten voor raadsvergaderingen door aan Cathelijne. Voor commissievergaderingen geven zij hun afwezigheid door aan de commissievoorzitter.
- 130918-08 Raadsleden sturen nazendingen altijd met toestemming van Sam, als reply all terug op pv-mail van Irma.
- 131009-04 De CSR besluit unaniem om de werkafspraken '13-'14 aan te nemen en zich hieraan te houden.
- 131127-01 Raadsleden houden het mediaschema van Jessica in de gaten.